
                                                                   

                                                           Protokół Nr 16/2019 
                                            z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 
                                               odbytego w dniu 29 października 2019 roku 
 
Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 120 w  pokoju nr 254 ( I piętro )  
w Urzędzie Miasta. 
 
Tematyka komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia.  
2. Przyjęcie protokołów Nr 14 i Nr 15 z 2019  r. z posiedzeń komisji. 
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie  projektów uchwał  na XIV Sesję Rady Miejskiej  

Białogardu. 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia.           

Ad 1 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący komisji – Szczepan Jonko. Przywitał  
zaproszonych gości i członków komisji.  
 
Ad 2 
Przewodniczący komisji – powiedział, że wszyscy członkowie komisji otrzymali porządek 
dzisiejszego posiedzenia komisji wraz materiałami  oraz protokoły  Nr 14 i Nr 15  z 2019 r. 
elektronicznie i na piśmie. Zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi, jeżeli nie ma to 
protokoły poddaje pod głosowanie. Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Przegłosowano:  
za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
Następnie przystąpiono  do realizacji porządku posiedzenia komisji. 
 
Ad 3  
Przewodniczący komisji – powiedział,  że przystępujemy do rozpatrzenia i zaopiniowania 
projektów uchwał  na XIV  Sesję Rady Miejskiej  Białogardu: 
a) w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia – 

schronisku dla osób bezdomnych – druk A, 

Przedstawiła: Dyrektor MOPS – K. Krzemińska – Kumpin 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały, jeżeli nie ma to projekt uchwały poddaje pod głosowanie.  
Glos w dyskusji zabrali: 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy w ramach posiadanych środków finansowych 

jesteśmy zdolni tę uchwałę zrealizować? 

Dyrektor NOPS – odpowiedziała, że tak. Oczywiście ma pokrycie w środkach finansowych, 

które są  do dyspozycji MOPS. 

Przewodniczący komisji po wyczerpaniu głosów poddał pod glosowanie w/w projekt 

uchwały: 
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Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała projekt w/w uchwały: za – 5( jednogłośnie ). 

b) w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie miasta Białogard  – druk B, 

Przedstawiła: Dyrektor MOPS – K. Krzemińska – Kumpin 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały, jeżeli nie ma to projekt uchwały poddaje pod głosowanie. Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała pozytywnie  projekt w/w uchwały: 

 za – 5( jednogłośnie ). 

c) o odmowie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej oraz inwestycji towarzyszącej, 

obejmujących budowę zespołów budynków mieszkalnych wielorodzinnych i budynku 

handlowo-usługowego  – druk C, 

Przedstawiła: Zastępca Burmistrza – K. Siwek 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały, jeżeli nie ma to projekt uchwały poddaje pod głosowanie 
Glos w dyskusji zabrali: 

Przewodniczący komisji – powiedział,  że rozumie iż wnioskodawca ze względów 
formalnych przedstawiając nam propozycję wyrażenia zgody nie spełnił wymogów 
formalnych i dlatego nie możemy pozytywnie tego zaopiniować? 
Zastępca Burmistrza – odpowiedziała, że tak. Tylko i wyłącznie z przyczyn formalnych. 
Poprosiliśmy, aby wnioskodawca wypowiedział się , czy zechce złożyć ten wniosek o zmianę 
studium zagospodarowania przestrzennego. Na razie nie  mamy od niego  odpowiedzi. 
Radny W. Czurko – zapytał, jakie szanse  ma wnioskodawca na pozytywne załatwienie 
sprawy,  jeżeli złoży stosowny wniosek? 
Zastępca Burmistrza – odpowiedziała, że to wszystko jest do uzgodnienia, bo we wniosku 
nie były wskazane lokalizacje hydrantów. Ponadto musi być propozycja techniczna tego 
zalewania. Jeżeli spełni te wymogi to trzeba będzie podejść do zmiany studium, następnie 
ogłosić przetarg oraz zabezpieczyć środki finansowe na to przedsięwzięcie.                                                      
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała pozytywnie  projekt w/w uchwały: za – 4,  

przeciw– 0, wstrzymało się – 1. 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania z budżetu Miasta dotacji celowej na 

dofinansowanie kosztów inwestycji w zakresie wymiany źródeł ogrzewania węglowego 

w budynkach lub lokalach mieszkalnych – druk D, 

Przedstawiła: Zastępca Burmistrza – K. Siwek 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały, jeżeli nie ma to projekt uchwały poddaje pod głosowanie.  
Glos w dyskusji zabrali 

Przewodniczący komisji – powiedział, że po przemyśleniu będzie wnioskował, aby Rada 

Miejska odrzuciła zarówno ,, starą” jak i ,,nową” uchwałę. Zaproponuje, aby nie dopłacać 

z własnej puli  finansowej do korzystania z tego programu  jako podwójnego finansowania  

z uwagi na to, że Państwo chce  naszym mieszkańcom o niskich dochodach 100% inwestycji  

2 
 



                                                                   

dofinansować.  Będzie wnioskował o negatywne zaopiniowanie powyższego projektu 

uchwały. 

Radny A.Wegner – powiedział, że jest przeciwny wnioskowi przewodniczącego komisji  

i będzie popierał każdą inicjatywę, która będzie wspierała mieszkańców odnośnie poprawy 

jakoś powietrza w naszym mieście. 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała negatywnie  projekt w/w uchwały: za – 1, przeciw – 

2, wstrzymało się – 2.  

e) w sprawie utworzenia miejskiej jednostki organizacyjnej „Zarząd Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej” – druk E, 

Przedstawił: Sekretarz Miasta – P. Janowski  
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały, jeżeli nie ma to projekt uchwały poddaje pod głosowanie. Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała pozytywnie  projekt w/w uchwały: 

 za – 5( jednogłośnie ). 

f) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2019 – druk F, 

Przedstawił: Sekretarz Miasta – P. Janowski  
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały, jeżeli nie ma to projekt uchwały poddaje pod głosowanie. Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała pozytywnie  projekt w/w uchwały: 

 za – 5( jednogłośnie ). 

g) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2019-2028   

  – druk G, 

Przedstawił: Sekretarz Miasta – P. Janowski 
Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały, jeżeli nie ma to projekt uchwały poddaje pod głosowanie. Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała pozytywnie projekt w/w uchwały: 

 za – 5( jednogłośnie ). 

h) w sprawie pozostawienia zgłoszenia kandydata na ławnika bez dalszego biegu – 

druk H, 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały, jeżeli nie ma to projekt uchwały poddaje pod głosowanie. Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała pozytywnie  projekt w/w uchwały: 

za - 4, przeciw – 0, wstrzymało się – 1.  

i) w sprawie pozostawienia zgłoszenia kandydata na ławnika bez dalszego biegu – 

druk I, 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały, jeżeli nie ma to projekt uchwały poddaje pod głosowanie. Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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h) w sprawie pozostawienia zgłoszenia kandydata na ławnika bez dalszego biegu  

– druk J, 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały, jeżeli nie ma to projekt uchwały poddaje pod głosowanie. Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała pozytywnie projekt w/w uchwały: 

 za – 5( jednogłośnie ). 

j) w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Białogardzie na kadencję 

2020-2023 - druk K,     

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały, jeżeli nie ma to projekt uchwały poddaje pod głosowanie. Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała pozytywnie projekt w/w uchwały: 

 za – 5( jednogłośnie ). 

k) w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

Białogardu - druk L     

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały, jeżeli nie ma to projekt uchwały poddaje pod głosowanie. Pytań i uwag nie zgłoszono.       
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała pozytywnie projekt w/w uchwały: 

 za – 5( jednogłośnie ). 

ł) w sprawie zmiany zapisów uchwały Nr LIV/383/2018 Rady Miejskiej Białogardu z 

dnia 10 października 2018 r. – druk Ł, 

Przewodniczący komisji –powiedział, że na sesji Rady Miejskiej zgłosi do tego projektu 

uchwały autopoprawkę wraz z uzasadnieniem. Doda  także ostatni punkt, że beneficjentem 

objętym dotacją może być tylko i wyłącznie mieszkaniec Białogardu nie posiadający 

zadłużenia w stosunku do miasta Białogard. 

Komisja rozpatrując i opiniując w/w projekt uchwały jednogłośnie wstrzymała się od 

głosu. 

m) w sprawie zmiany zapisów uchwały Nr X/77/07 Rady Miejskiej Białogardu z dnia  

6 czerwca 2007 r. – druk M. 

Przewodniczący komisji –powiedział, że jest projektodawcą  w/w projektu uchwały  

wraz z kolegami:  Adamem i Robertem.  Złoży autopoprawka w postaci takiej, żeby zamiast 

trzech wiceprzewodniczących Rady Miejskiej był tylko jeden wiceprzewodniczący i był  

finansowanie na aktualnie  obowiązujących zasadach. 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała pozytywnie projekt w/w uchwały: 

 za – 2, przeciw – 1. wstrzymało się -  2. 
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 Ad 4                                                                             
Przewodniczący komisji –powiedział, że po wybraniu mnie na przewodniczącego komisji  
prosił, aby protokoły z posiedzeń  Komisji Rewizyjnej były jaj najbardziej treściwe i zwięzłe. 
Na szkoleniu  samorządowym w Szczecinie powiedziano, że to zależy od komisji jaki będzie 
protokół  z  jej posiedzenia. Posiedzenia są  nagrywane i jak ktoś b będzie zainteresowany to 
będzie mógł  nagranie odsłuchać . 
Protokólantka –wyjaśniła, że obrady sesji są nagrywane na płytę i jest to materiał 
podlegający archiwizacji,  natomiast nagranie  z posiedzenia komisji na dyktafonie stanowi 
jedynie materiał roboczy dla protokólantki. Po przyjęciu protokółu z posiedzenia i  przesłaniu 
elektronicznie do zamieszczenia w Biuletynie Informacji Publicznej nagranie jest kasowane.  
Przewodniczący komisji –  odpowiedział, że możemy uchwalić, na sesji Rady Miejskiej, 
 aby nagranie było archiwizowane  w Biurze Rady. W Urzędzie Miasta są zatrudnieni 
informatycy i mogą się tym zajmować. 
Radny W. Czurko – powiedział, że ponieważ jest rozbieżność stanowisk w poruszonej 
sprawie  to proponuje, aby komisja złożyła wniosek do Kierownika Biura Prawnego 
z zapytaniem, co komisja  ma robić w tej sprawie . 
Przewodniczący komisji – zaproponował następującą treść wniosku komisji: 
Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej Białogardu  kieruje wniosek  w którym zwraca się  
z zapytaniem, czy można archiwizować elektronicznie protokoły z posiedzeń Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej  Białogardu?  Ponadto, czy może być stenogram zamiast 
protokołu z  posiedzenia komisji? 
Wniosek przegłosowano: 
za –5 ( jednogłośnie ). 
Skierowano do : Kierownika Biura Prawnego Urzędu Miasta Białogard 
               
Ad 5                                    
Po wyczerpaniu porządku posiedzenie komisji zakończono o godzinie 1325. 
 
Protokółowała: 
D. Holczewska – Szydłowska                                           
 

    
Przewodniczący Komisji 

                                                                                                                                                                                 
                                                                                              /-/ Szczepan Jonko 
 
 
                                                                                      
                                                                         
                                                                     


